
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Anna, Suzanne, Xènia, Josep, Penélope, Natxo, Sandra, Mar Trallero. 

Data: 03 de desembre de 2020 

Hora: 19-21 h 

Lloc: Casa 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Neteja de la casa: 

- Data per passar rebuts 
- Reunió delegats / des 
- Registrar junta nova 
- Cartell cares juntaires 

2. Patge real. 
3. Festa de Carnestoltes 2021. 
4. Colònies AFA. 
5. Infoferranet. 
6. Informe menjador. 
7. Votació logos. 
8. Crida voluntaris. 
9. BCN respira i escoles. 
10. Manifestació TEEIS. 
11. Preu extraescolars. 
12. Centre cívic P3. 
13. Torn obert de paraula. 

 
1. Neteja de la casa. 

- Els rebuts es passaran quan els sembli bé a Anouk i Amparo. 
- La propera reunió de delegats i delegades serà després de les festes. La data proposada és 

el divendres, 22 de gener. Penelope es posarà se en contacte amb Dani per confirmar que 
a l'equip directiu els vagi bé aquest dia. 

- Es faran uns canvis a l'acta de l'assemblea i Suzanne parlarà amb Anouk per veure que els 
pressupostos estiguin bé. 

- Cal fer un nou cartell de la junta, amb els nous membres. Ho farà Xènia i es demanarà que 
els juntaires enviïn fotos abans el divendres, 11 de desembre. 
 

2. Patge real. 
Fins ara, hi havia tres voluntaris, però els tres són famílies d'infantil. Un o una anirà a cicle inicial i 
ara cal tornar a demanar voluntaris per trobar algú per fer infantil.  
 
Divendres 18, Xènia i Suzanne hi seran a les 9 per rebre els patges. A l'acabar, poden deixar la 
roba al local i la acomodarem després. 
 
3. Festa de Carnestoltes 2021. 
Sandra es posarà en contacte amb Dani per veure si l'escola té alguna idea de què volen fer per 
carnestoltes. Després es parlarà amb les famílies de P5 sobre la possibilitat d'organitzar una 
alternativa de la festa. 



 
4. Colònies AFA. 
Anna ha demanat dos pressupostos de cases de colònies al Montseny. Els pressupostos són força 
semblants, però un inclou l'autocar per traslladar els nens i nenes. Un seria de l'25 a l'30 de juny i 
l'altre de el 28 de juny a el 2 de juliol. Les dues requereixen un mínim de 30. El pas següent seria 
parlar amb les cases per veure la política de cancel·lació si no s'arriba a 30, si s'ofereix algun tipus 
d'assegurança Covid, com cal pagar al fer la reserva, etc. 
 
Es veu que logísticament organitzar aquestes colònies serà complicat i s'ha decidit demanar 
famílies voluntàries per crear una petita comissió de treball per tirar-ho endavant. 
 
5. Infoferranent. 
El futur de l'Infoferranet està molt insegur, ja que no hi ha una visió clara sobre quin format ha de 
tenir. A més, és una cosa que els juntaires no poden portar sols. 
 
Per això, s'ha decidit demanar voluntaris de famílies interessades a seguir amb el projecte. La idea 
és parlar amb les famílies que vénen implicades en el projecte per veure si els interessaria seguir i 
convocar una reunió oberta per debatre el futur de l’Infoferranet, per veure si es pot decidir com 
tirar-ho endavant. 
 
6. Informe menjador.  
S'ha parlat de l'informe del menjador fet per Suzanne i Clara després de la seva visita. En general, 
han vist a tot bastant correcte. Els únics temes urgents són el dels patis i el de les quantitats de 
menjar. 
 
Els patis es veuen molt plens i es considera que els nens i nenes tenen poc espai per córrer i jugar. 
S'ha parlat amb l'escola per veure la possibilitat de demanar el interior de l'illa de la biblioteca 
d'ajuntament per poder enviar alguns grups aquí i així crear més espai al recinte escolar. L'escola 
parlarà amb Alimentart per veure com seria el tema del monitoratge i el cost que això suposaria. 
 
Pel que fa a les quantitats, caldria fer una enquesta als nens i nenes que fan servir el menjador per 
saber si és un problema generalitzat o més aviat puntual. A partir d'aquí, s'avaluarà com seguir. 
 
7. Votació logos. 
Es pot fer fàcilment per Survey Monkey. Suzanne ho farà i l'enviarà als juntaires aquesta setmana. 
 
8. Crida voluntaris. 
Cal fer una crida de voluntaris per poder fa el següent: 

- Infoferranet 
- colònies AFA 
- Accions amb BCN Respira 

Ja que el que es demana és molt puntual, esperem tenir millor resposta. Si no, aquestes coses no 
es podran fer. 
 
9. BCN Respira. 
. 
 
10. Manifestació TEEIS. 
Hi ha una manifestació de TEEIS el dilluns, 7 de desembre, i estem tots d'acord en fer-lo arribar 
a les famílies perquè puguin mostrar el seu suport a Toni i tots els que fan aquesta feina. 
 
11. Preu extraescolars. 



No hem arribat a parlar d'aquest tema. 
 
12. Centre cívic P3. 
No hem arribat a parlar d'aquest tema. 
 
13. Torn obert de paraula. 
La reunió ha acabat a les 21.15 h. 
 
Com s'han quedat uns temes per parlar, ens tornarem a reunir la setmana que ve. 


